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ZÁPIS ze zasedání zastupitelstva č. 1/2023
MĚSTO ÚPICE

datum: 8. 3. 2023, čas: 17:00 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:

Přítomni:
(13) Petr Hron, Ing. Martin Kořízek, Jaromíra Galuščáková, Mgr. Martin Dytrych, Jiří
Adam, Monika Kořízková, Jaroslav Jörka, Mgr. Bc. Daniel Fingr, David Krůta, Pavel
Mach, František Škrabal, Pavel Břicháček, Radek Mráz

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (2) MUDr. Marie Matysková, Lenka Procházková
Hosté:  
Předsedající: Petr Hron

Přítomno je 13 členů a zastupitelstvo je usnášeníschopné.

Jednání zahájeno 08.03.2023 v 17:07:53

1. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise (bod číslo 1)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:08:09 (zvuk. záznam 0:00:06 - 0:02:15)

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí

Návrhová komise: František Škrabal, David Krůta
Mandátová a volební komise:  
Ověřovatelé: Pavel Mach, Ing. Martin Kořízek

Diskuze zahájena v 17:08:09

Hlasování
pro: (11) Pavel Břicháček, Jaroslav Jörka, Mgr. Martin Dytrych, Petr Hron, Jiří Adam, Mgr. Bc. Daniel Fingr, Pavel

Mach, Radek Mráz, Ing. Martin Kořízek, Jaromíra Galuščáková, Monika Kořízková
proti (0)
zdržel se: (2) František Škrabal, David Krůta
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:10:18

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:10:28 (zvuk. záznam 0:02:25 - 0:04:11)

Program jednání
1. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise
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2. Schválení programu jednání
3. Prodej části pozemkové parcely č. 2180/1 v k.ú.Úpice
4. Prodej pozemkové parcely č. 2181 v k.ú. Radeč
5. Záměr prodeje pozemkové parcely č. 789/25 v k.ú. Úpice
6. Záměr bezúplatného převodu pozemkových parcel v souvislosti s rekonstrukcí komunikace II/304
v k.ú. Úpice
7. Zadání zakázky na výrobu a montáž oken do ZŠ Bří Čapků
8. Příjem daru v souvislosti s rekonstrukcí komunikace II/304 v k.ú. Úpice
9. Smlouva o dílo na rekonstrukci klubu Bohéma v Divadle A. Jiráska v Úpici
10. Smlouva o smlouvě budoucí kupní se společností ČEZ Distribuce a.s. č. IV-12-2025412
11. Kupní smlouva na p.p.č. 537/8 v k.ú. Úpice
12. Kupní smlouva na p.p.č. 538/17 v k.ú. Úpice
13. Smlouva o smlouvě budoucí kupní na koupi pozemkových parcel v lokalitě za urnovým hájem
14. Aktualizace investičních akcí schválených na rok 2023
15. Rozpočtové opatření č. 1/2023
16. Změna rozpočtu sociálního fondu na rok 2023
17. Změna závazného ukazatele
18. Rozpočtové opatření č. 2/2023
19. Výroční zpráva Města Úpice za r. 2022
20. Vyúčtování příspěvků na činnost a jednorázové příspěvky z rozpočtu města Úpice pro rok 2022
21. Příspěvky na činnost a jednorázové příspěvky z rozpočtu města Úpice pro rok 2023 v oblasti
kulturní, sportovní a sociální dle podmínek vyhlášených výzev
22. Veřejnoprávní smlouvy pro výkon přenesené působnosti v agendě přestupků
23. Zprávy kontrolního výboru
24. Kontrola finančního výboru
25. Veřejnosprávní kontrola
26. Závazný ukazatel, rezerva na investice

Diskuze zahájena v 17:10:28

V 17:11:58 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Zastupitelstvo schvaluje návrh programu jednání ze zveřejněné pozvánky s těmito změnami:
- doplňuje se bod č. 27 - Vybudování kanalizace a modernizace inženýrských sítí a infrastruktury
městské části Radeč
- doplňuje se bod č. 28 - Náhrada mzdy nebo platu; rozsah doby nezbytně nutný k výkonu funkce
- doplňuje se bod č. 29 - Pracovní porady zastupitelů
- doplňuje se bod č. 30 - Parkovací automaty - zhodnocení 1.měsíce provozu

Hlasování

pro:
(13) Pavel Břicháček, David Krůta, Jaroslav Jörka, Ing. Martin Kořízek, Mgr. Martin Dytrych, Mgr. Bc. Daniel
Fingr, Petr Hron, Radek Mráz, František Škrabal, Pavel Mach, Jiří Adam, Monika Kořízková, Jaromíra
Galuščáková

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-45-1/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (8. 3. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:12:14
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3. Prodej části pozemkové parcely č. 2180/1 v k.ú.Úpice (bod číslo
3)
Předkladatel: Ing. Martin Kořízek

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:12:35 (zvuk. záznam 0:04:32 - 0:06:53)

Důvodová zpráva
Zastupitelstvo města schválilo na svém 2. zasedání pod č.j. ZM/2/31/2022 záměr prodeje části
pozemkové parcely č. 2180/1 v k.ú. Úpice. Rozsah prodeje je dán geometrickým plánem č.
2204-15/2023 zpracovaném společností Trigorn Services CZ, s.r.o.. Záměr prodeje byl vyvěšen na
úřední desce MěÚ od 6.1.2023 do 23.1.2023.

Diskuze zahájena v 17:12:35

V 17:14:36 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martin Kořízek") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření kupní smlouvy na prodej části pozemkové parcely č.
2180/1 v k.ú. Úpice v rozsahu daném geometrickým plánem č. 2204-15/2023 ze dne 2.2.2023
vypracovaném společností Trigorn Services CZ, s.r.o. s žadatelkou
paní XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX, bytem 3.května 291, Úpice. Náklady na
zpracování geometrického plánu a správní poplatek za návrh na vklad do katastru nemovitostí
hradí žadatelka. Cena za část pozemkové parcely č. 2180/1 o výměře 6 m2 je dána organizačním
opatřením č. 7/2021 tj. 350 Kč/m2, celkem 2.100 Kč. 
Zastupitelstvo Města Úpice ukládá vedoucí majetkového odboru předložit starostovi kupní
smlouvu k podpisu.

Hlasování

pro:
(13) Jaroslav Jörka, David Krůta, Mgr. Martin Dytrych, Pavel Břicháček, Mgr. Bc. Daniel Fingr, Pavel Mach,
Radek Mráz, Ing. Martin Kořízek, František Škrabal, Jiří Adam, Petr Hron, Monika Kořízková, Jaromíra
Galuščáková

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-46-1/23
zodpovídá: Kateřina Klasová
termín: 22. 3. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:14:56

4. Prodej pozemkové parcely č. 2181 v k.ú. Radeč (bod číslo 4)
Předkladatel: Ing. Martin Kořízek

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:15:16 (zvuk. záznam 0:07:13 - 0:08:50)

Důvodová zpráva
Zastupitelstvo města schválilo na svém 2.zasedání pod č. usnesení ZM/2/30/2022 záměr prodeje
pozemkové parcely č. 2181 v k.ú. Radeč. Záměr prodeje byl zveřejněn na úřední desce MěÚ od
6.1.2023 do 23.1.2023.

Rada města doporučuje zastupitelstvu schválit uzavření kupní smlouvy na prodej pozemkové parcely
č. 2181 v k.ú. Radeč o výměře 209 m2 za celkovou cenu 41.800,- Kč s žadatelem
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panem XXXXXXXXXXXXXXXX, bytem Kohoutov 27, 54401. Správní poplatek za návrh na vklad do
katastru nemovitostí hradí žadatel.

Diskuze zahájena v 17:15:16

V 17:16:36 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martin Kořízek") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření kupní smlouvy na prodej pozemkové parcely č. 2181
v k.ú. Radeč o výměře 209 m2 za celkovou cenu 41.800,- Kč s žadatelem
panem XXXXXXXXXXXXXXXX, bytem Kohoutov 27, 54401. Správní poplatek za návrh na vklad do
katastru nemovitostí hradí žadatel.
Zastupitelstvo města ukládá vedoucí majetkové odboru předložit starostovi kupní smlouvu k
podpisu.

Hlasování

pro:
(13) Pavel Břicháček, Jaroslav Jörka, David Krůta, Pavel Mach, Mgr. Martin Dytrych, Petr Hron, Ing. Martin
Kořízek, Mgr. Bc. Daniel Fingr, František Škrabal, Jiří Adam, Monika Kořízková, Radek Mráz, Jaromíra
Galuščáková

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-47-1/23
zodpovídá: Kateřina Klasová
termín: 22. 3. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:16:53

5. Záměr prodeje pozemkové parcely č. 789/25 v k.ú. Úpice (bod
číslo 5)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:17:03 (zvuk. záznam 0:09:00 - 0:10:51)

Důvodová zpráva
Paní XXXXXXXXX podala dne 6.6.2022 žádost o prodej nemovitosti z majetku Města Úpice. Jedná se
o pozemkovou parcelu č. 789/25 v k.ú. Úpice. V  roce 2022 bylo ZM rozhodnuto, že pro stanovení
ceny je nutné nechat udělat znalecký posudek. Majetkový odbor nechal znalecký posudek zpracovat.
Znalec p. Jiří Janeček určil cenu obvyklou za pozemek ve výši 263.000 Kč. Znalecký posudek č.
566/2023 ze dne 14.1.2023.

Rada Města Úpice doporučuje zastupitelstvu města schválit záměr prodeje pozemkové parcely č.
789/25 v k.ú. Úpice o výměře 783 m2 za cenu dle organizačního opatření č. 7/2021 tj. 350 Kč/m2  , tj.
celková cena 274.050 Kč. Navrhovaná cena je cenou obvyklou v místě a čase a odpovídá cenové
úrovni uvedené ve znaleckém posudku.

Diskuze zahájena v 17:17:03

V 17:18:37 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Zastupitelstvo města  schvaluje záměr prodeje pozemkové parcely č. 789/25 v k.ú. Úpice o
výměře 783 m2 žadatelce paní XXXXXXXXXXXXXX , Močidla 1070, Úpice za cenu
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dle organizačního opatření č. 7/2021 tj. 350 Kč/m2 . Na pozemek byl zpracován znalecký posudek
č. 566/2023 znalcem Jiřím Janečkem ze dne 14.1.2023. Navrhovaná cena je cenou obvyklou v
místě a čase a odpovídá cenové úrovni uvedené ve znaleckém posudku.
Zastupitelstvo města ukládá vedoucí majetkového odboru záměr prodeje zveřejnit.

Hlasování

pro:
(13) Pavel Břicháček, Jaroslav Jörka, David Krůta, František Škrabal, Jaromíra Galuščáková, Mgr. Martin
Dytrych, Mgr. Bc. Daniel Fingr, Pavel Mach, Petr Hron, Ing. Martin Kořízek, Jiří Adam, Monika Kořízková,
Radek Mráz

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-48-1/23
zodpovídá: Kateřina Klasová
termín: 22. 3. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:18:54

6. Záměr bezúplatného převodu pozemkových parcel v souvislosti s
rekonstrukcí komunikace II/304 v k.ú. Úpice (bod číslo 6)
Předkladatel: Ing. Martin Kořízek

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:19:03 (zvuk. záznam 0:11:00 - 0:13:36)

Důvodová zpráva
Správa silnic KHK  na základě Žádosti o bezúplatný převod pozemků v katastrálním území Úpice ze
dne 23.1.2023 žádá o bezúplatný převod pozemkových parcel č. 1554/14,15,16,17,18, 1590/24,
297/29 a 302/4 v k.ú. Úpice. Jedná se o pozemky o celkové výměře 111 m2 pod stavbou komunikace
II/304, která je v majetku Královéhradeckého kraje.

Rada Města Úpice doporučuje zastupitelstvu města schválit záměr převodu pozemkových parcel o
celkové výměře 111 m2 pod stavbou komunikace II/304, která je v majetku Královéhradeckého kraje,
a to na základě Žádosti o bezúplatný převod pozemků v katastrálním území Úpice ze dne 23.1.2023.
Budoucí bezúplatný převod pozemkových parcel byl schválen zastupitelstvem města dne 27.3.2019
pod č. usnesení ZM/5/132/2019 na základě Smlouvy o smlouvě budoucí darovací. 

Diskuze zahájena v 17:19:03

V 17:21:22 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martin Kořízek") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města  schvaluje záměr bezúplatného převodu pozemkových parcel o celkové
výměře 111 m2 pod stavbou komunikace II/304, která je v majetku Královéhradeckého kraje, a to
na základě Žádosti o bezúplatný převod pozemků v katastrálním území Úpice ze dne 23.1.2023
podané Správou silnic Královéhradeckého kraje, Na Okrouhlíku 1371/30, Hradec Králové. Jedná
se o pozemkové parcely č. 1554/14,15,16,17,18, 1590/24, 297/29 a 302/4 v k.ú. Úpice. Budoucí
bezúplatný převod pozemkových parcel byl schválen zastupitelstvem města dne 27.3.2019 pod č.
usnesení ZM/5/132/2019 na základě Smlouvy o smlouvě budoucí darovací č.860190020. 
Zastupitelstvo města  ukládá vedoucí majetkového odboru záměr bezúplatného převodu zveřejnit.

Hlasování
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pro:
(13) Jaroslav Jörka, David Krůta, Mgr. Bc. Daniel Fingr, Pavel Břicháček, Ing. Martin Kořízek, Mgr. Martin
Dytrych, František Škrabal, Jaromíra Galuščáková, Radek Mráz, Monika Kořízková, Jiří Adam, Petr Hron,
Pavel Mach

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-49-1/23
zodpovídá: Kateřina Klasová
termín: 22. 3. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:21:39

7. Zadání zakázky na výrobu a montáž oken do ZŠ Bří Čapků (bod
číslo 7)
Předkladatel: Ing. Martin Kořízek

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:21:46 (zvuk. záznam 0:13:43 - 0:16:00)

Důvodová zpráva
Majetkový odbor zajistil aktualizaci cenové nabídky na výrobu a montáž Eurooken IV 92 na poslední
etapu výměny oken na budově ZŠ Bří Čapků. Původní odhad, který jsme využili při tvorbě rozpočtu
byl z přelomu roku 2021/2022. V průběhu roku 2022 došlo k navýšení cen ve stavebnictví a proto
jsme nechali CN aktualizovat. Cena v současné době je 1.389.832 Kč bez DPH, s DPH je to
1.681.696,72 Kč. Na předchozí etapu výměny oken bylo vypsáno v roce 2021 výběrové řízení, které
společnost pana Petery vyhrála. Vzhledem k tomu, že se jedná o navazující činnost a z důvodu
zachování jednotného vzhledu budovy, doporučujeme zadat montáž oken stejné společnosti. 

 

Diskuze zahájena v 17:21:46

V 17:23:47 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martin Kořízek") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města  schvaluje zadání zakázky na dodávku a montáž oken na budovu ZŠ Bří
Čapků se společností pana Zbyška Petery, Radeč 223, Úpice 542 32 IČ: 49997106 bez
výběrového řízení za celkovou cenu 1.681.696,72 Kč s DPH. 
Zastupitelstvo města  schvaluje uzavření Smlouvy o dílo na dodávku a montáž oken na budovu ZŠ
Bratří Čapků se společností pana Zbyška Petery.
Zastupitelstvo města  ukládá vedoucí majetkového odboru předložit starostovi smlouvu k podpisu.
 

Hlasování

pro:
(13) Pavel Břicháček, Mgr. Bc. Daniel Fingr, David Krůta, Jaroslav Jörka, Pavel Mach, Ing. Martin Kořízek,
Petr Hron, František Škrabal, Mgr. Martin Dytrych, Radek Mráz, Jaromíra Galuščáková, Monika Kořízková,
Jiří Adam

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-50-1/23
zodpovídá: Kateřina Klasová
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termín: 22. 3. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:24:03

8. Příjem daru v souvislosti s rekonstrukcí komunikace II/304 v
k.ú. Úpice (bod číslo 8)
Předkladatel: Ing. Martin Kořízek

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:24:42 (zvuk. záznam 0:16:39 - 0:19:07)

Důvodová zpráva
Město Úpice žádá Královéhradecký kraj  o bezúplatný převod pozemkových parcel č.
1554/9,10,11,12,13 , 1559/13,14, 1590/20,21,22,23 v k.ú. Úpice o celkové výměře 1066 m2, které se
nachází pod stavbami podélná parkovací stání, místní komunikace a chodníky. Tyto stavby byly
vybudovány v souvislosti s rekonstrukcí komunikace II/304.

 

Zároveň v souvislosti s příjmem daru - pozemkových parcel pod vybudovanými stavbami - KHK
vyžaduje schválení zákazu zcizení po dobu 10 let.

Rada Města Úpice doporučuje zastupitelstvu města schválit příjem daru- bezúplatný převod
pozemkových parcel č. 1554/9,10,11,12,13 , 1559/13,14, 1590/20,21,22,23 v k.ú. Úpice o celkové
výměře 1066 m2, které se nachází pod stavbami podélná parkovací stání, místní komunikace a
chodníky, a to na základě Žádosti o bezúplatný převod pozemkových parcel v souvislosti s
rekonstrukcí komunikace II/304.

Rada Města Úpice doporučuje zastupitelstvu města schválit ujednání o zákazu zcizení.

Diskuze zahájena v 17:24:42

V 17:26:54 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martin Kořízek") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města  schvaluje příjem daru pozemkových parcel č. 1554/9,10,11,12,13 ,
1559/13,14, 1590/20,21,22,23 v k.ú. Úpice o celkové výměře 1066 m2.
Zastupitelstvo města  schvaluje ujednání o zákazu zcizení:
Smluvní strany tímto sjednávají bezúplatně k tíži obdarovaného zákaz zcizení, kterým se
obdarovaný výslovně zavazuje, že po dobu 10 let ode dne právních účinků vkladu vlastnického
práva do katastru nemovitostí nepřevede vlastnické právo k předmětu daru třetí osobě a o
předmět daru bude přinejmenším po tuto dobu řádně pečovat, užívat jej výhradně jako chodníky,
místní komunikace a podélná parkovací stání v souladu s veřejným zájmem, tj. zejména je nebude
využívat ke komerčním či jiným výdělečným účelům a ani je k takovým účelům neposkytne. Tento
zákaz se v souladu s & 1761 občanského zákoníku nezřizuje jako právo věcné.
 

Hlasování

pro:
(13) Pavel Břicháček, Jaroslav Jörka, Mgr. Martin Dytrych, David Krůta, Ing. Martin Kořízek, Mgr. Bc. Daniel
Fingr, Jaromíra Galuščáková, Petr Hron, Pavel Mach, František Škrabal, Jiří Adam, Radek Mráz, Monika
Kořízková

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-51-1/23
zodpovídá: Kateřina Klasová
termín: 22. 3. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:27:10

9. Smlouva o dílo na rekonstrukci klubu Bohéma v Divadle A.
Jiráska v Úpici (bod číslo 9)
Předkladatel: Ing. Martin Kořízek

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:27:19 (zvuk. záznam 0:19:16 - 0:20:38)

Důvodová zpráva
Majetkový odbor vypsal výběrové řízení na zhotovitele rekonstrukce klubu Bohéma.

Osloveni byli: Alex stavby s.r.o. Úpice, Odolovská stavební s.r.o., Batňovice, 3K stavby
s.r.o. Svoboda nad Úpou.

Nabídky do výběrového řízení podaly všechny oslovené firmy. 

Alex stavby s.r.o. - 1.165.451,41 Kč s DPH

Odolovská stavební s.r.o. - 1.094.542,62 Kč s DPH

3K stavby s.r.o. - 1.215.363,91 Kč s DPH.

V rozpočtu města je na rekonstrukci klubu Bohéma alokováno 800.000 Kč. 

Rada města doporučuje zastupitelstvu města navýšení finančních prostředků o 300 000 Kč na
rekonstrukci klubu divadelních ochotníků v Úpici  dle výsledků výběrového řízení.

Diskuze zahájena v 17:27:19

V 17:28:26 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martin Kořízek") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje navýšení finančních prostředků o 300 000 Kč na rekonstrukci
klubu Bohéma v divadle A. Jiráska v Úpici.

Hlasování
pro: (12) Jaroslav Jörka, Mgr. Martin Dytrych, Pavel Břicháček, František Škrabal, Ing. Martin Kořízek, Petr

Hron, Radek Mráz, Jiří Adam, Jaromíra Galuščáková, Mgr. Bc. Daniel Fingr, Monika Kořízková, David Krůta
proti (0)
zdržel se: (1) Pavel Mach
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-52-1/23
zodpovídá: Kateřina Klasová
termín: IHNED (22. 3. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:28:41
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10. Smlouva o smlouvě budoucí kupní se společností ČEZ
Distribuce a.s. č. IV-12-2025412 (bod číslo 10)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:28:48 (zvuk. záznam 0:20:45 - 0:22:58)

Důvodová zpráva
Společnost ČEZ Distribuce a.s. má zájem vybudovat na p.p.č. 302/1 v k.ú. Úpice trafostanici. Je to
z důvodu navýšení kapacity, což bude nutné pro budoucí vybudování el. nabíječky na elektromobily.
Jedná se o bývalé autobusové nádraží, které do budoucna bude revitalizované.

Tento bod byl zařazen na projednání v zastupitelstvu města již 21.9.2022 a byl odložen s tím, že se
připravuje studie na revitalizaci bývalého autobusového nádraží. 

Zároveň byl projednán bod UR-44-3/22, kde RM bere na vědomí vybudování trafostanice pro ČEZ
Distribuce a.s. z důvodu žádosti vlastníka čp. 258 o navýšení kapacity současné trafostanice.

Společnost ČEZ Distribuce a.s. potřebuje zahájit práce na projektové dokumentaci pro trafostanici a
k tomu potřebuje podepsanou smlouvu o smlouvě budoucí kupní č. IV-12-2025412. Pokud nebude
smlouva podepsána nemůže ČEZ zahájit přípravné práce. Schválení vybudování trafostanice na
p.p.č. 302/1 v k.ú. Úpice neomezuje Město v revitalizaci prostoru. Trafostanici je možné umístit
kamkoliv na jmenované pozemkové parcele. 

 

Diskuze zahájena v 17:28:48

V 17:30:45 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Zastupitelstvo města  schvaluje záměr společnosti ČEZ Distribuce a.s. se sídlem Teplická 874/8,
Děčín, IČO: 24729035 vybudovat na pozemkové parcele č. 302/1 trafostanici 35/0,4 kV na základě
Smlouvy o smlouvě budoucí kupní č. IV-12-2025412. Předpokládaná velikost zastavěného
pozemku bude cca 14 m2 a bude přesně dána geometrickým plánem. Kupní cena převáděného
pozemku bude stanovena dle znaleckého posudku.
Zastupitelstvo města ukládá vedoucí majetkového odboru záměr zveřejnit.

Hlasování

pro:
(13) Pavel Břicháček, David Krůta, František Škrabal, Mgr. Martin Dytrych, Jaromíra Galuščáková, Mgr. Bc.
Daniel Fingr, Ing. Martin Kořízek, Petr Hron, Jiří Adam, Radek Mráz, Monika Kořízková, Jaroslav Jörka,
Pavel Mach

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-53-1/23
zodpovídá: Kateřina Klasová
termín: IHNED (22. 3. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:31:01

11. Kupní smlouva na p.p.č. 537/8 v k.ú. Úpice (bod číslo 11)
Předkladatel: Petr Hron
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:31:08 (zvuk. záznam 0:23:05 - 0:25:46)

Důvodová zpráva
S manželi XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX, panem XXXXXXXXXXXXXXXXX a
paní XXXXXXXXXXXXXXXX byla odsouhlasena dohoda o koupi pozemkové parcely č. 537/8 v k.ú.
Úpice. Jedná se o parcelu o výměře 101 m2, kupní cena byla stanovena dle dohody na 450 Kč/m2.
Celková cena je tedy 45 450 Kč. Pozemková parcela je vyznačena na geometrickém plánu v příloze
tohoto bodu. Je v zájmu Města Úpice zakoupit tuto pozemkovou parcelu z důvodu budoucího
vybudování příjezdové komunikace k pozemkovým parcelám č. 499/2,499/4 a 499/5 ve vlastnictví
Města Úpice.

Bod projednal finanční výbor na svém jednání dne 1.3.2023. Rada města bod projednala na svém
jednání dne 6.3.2023.

Diskuze zahájena v 17:31:08

K tomuto bodu se vyjádřili: Mgr. Martin Dytrych

V 17:33:35 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Zastupitelstvo města  schvaluje uzavření kupní smlouvy na koupi pozemkové parcely č. 537/8
v k.ú. Úpice o výměře 101 m2 s manželi XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX, bytem Pod
Skalkou 1001,Úpice, panem XXXXXXXXXXXXXXXXX, bytem Jiráskova 939,ÚPice a paní
XXXXXXXXXXXXXXXX, bytem Strážkovice 6, Malé Svatoňovice za celkovou cenu 45 450 Kč.
Správní poplatek za návrh na vklad do katastru nemovitostí bude hradit Město Úpice.
Zastupitelstvo města  ukládá vedoucí majetkového odboru předložit starostovi smlouvu k podpisu.

Hlasování

pro:
(13) Mgr. Martin Dytrych, Pavel Mach, Petr Hron, Ing. Martin Kořízek, Jaroslav Jörka, František Škrabal,
Jaromíra Galuščáková, David Krůta, Radek Mráz, Jiří Adam, Mgr. Bc. Daniel Fingr, Monika Kořízková, Pavel
Břicháček

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-54-1/23
zodpovídá: Kateřina Klasová
termín: IHNED (22. 3. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:33:49

12. Kupní smlouva na p.p.č. 538/17 v k.ú. Úpice (bod číslo 12)
Předkladatel: Ing. Martin Kořízek

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:33:58 (zvuk. záznam 0:25:55 - 0:27:28)

Důvodová zpráva
S manželi XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXi byla odsouhlasena dohoda o koupi pozemkové
parcely č. 538/17 v k.ú. Úpice, která byla geometrickým plánem č. 2140-36/2021 oddělena z p.p.č.
538/2. Jedná se o parcelu o výměře 89 m2, kupní cena byla stanovena dle organizačního opatření č.
7/2021 350 Kč/m2. Celková cena je tedy 31 150 Kč.

Rada města projednala tento bod na svém jednání 6.3.2023. Finanční výbor bod projednal na svém
jednání dne 1.3.2023.
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Diskuze zahájena v 17:33:58

V 17:35:15 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martin Kořízek") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města  schvaluje uzavření kupní smlouvy na koupi pozemkové parcely č. 538/17
v k.ú. Úpice o výměře 89 m2 s manželi XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX, bytem Pod
Skalkou 1001,Úpice za celkovou cenu 31 150 Kč. Správní poplatek za návrh na vklad do katastru
nemovitostí bude hradit Město Úpice.
Zastupitelstvo města ukládá vedoucí majetkového odboru předložit starostovi smlouvu k podpisu.

Hlasování

pro:
(13) David Krůta, Pavel Břicháček, Mgr. Martin Dytrych, Jaromíra Galuščáková, Ing. Martin Kořízek,
František Škrabal, Petr Hron, Mgr. Bc. Daniel Fingr, Radek Mráz, Jiří Adam, Pavel Mach, Jaroslav Jörka,
Monika Kořízková

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-55-1/23
zodpovídá: Kateřina Klasová
termín: IHNED (22. 3. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:35:31

13. Smlouva o smlouvě budoucí kupní na koupi pozemkových
parcel v lokalitě za urnovým hájem (bod číslo 13)
Předkladatel: Ing. Martin Kořízek

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:35:39 (zvuk. záznam 0:27:36 - 0:36:22)

Důvodová zpráva
Město Úpice dospělo k dohodě s p. XXXXXXXXXXXXXXXXX na uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí
kupní na p.p.č. 549/3, 563/1 a 565 vše v k.ú. Úpice. Celková cena za nákup pozemkových parcel je
996.475 Kč. 

 

Diskuze zahájena v 17:35:39

K tomuto bodu se vyjádřili: Jiří Adam, Ing. Martin Kořízek, Mgr. Martin Dytrych, Petr Hron, Pavel
Mach

V 17:44:08 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martin Kořízek") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města  schvaluje uzavření smlouvy o smlouvě budoucí na koupi pozemkových
parcel č. 549/3,563/1 a 565 v k.ú. Úpice o celkové výměře 8683  m2 s panem
XXXXXXXXXXXXXXXXX, bytem Stolín 127, Červený Kostelec za celkovou cenu 996 475 Kč.
Správní poplatek za návrh na vklad do katastru nemovitostí bude hradit Město Úpice.
Zastupitelstvo města  ukládá vedoucí majetkového odboru předložit starostovi smlouvu k podpisu.

Hlasování
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pro: (9) Mgr. Martin Dytrych, Jaroslav Jörka, Jaromíra Galuščáková, Ing. Martin Kořízek, Mgr. Bc. Daniel Fingr,
Monika Kořízková, Petr Hron, David Krůta, Pavel Mach

proti (1) Jiří Adam
zdržel se: (3) Pavel Břicháček, Radek Mráz, František Škrabal
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-56-1/23
zodpovídá: Kateřina Klasová
termín: IHNED (22. 3. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:44:25

14. Aktualizace investičních akcí schválených na rok 2023 (bod
číslo 14)
Předkladatel: Ing. Martin Kořízek

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:44:36 (zvuk. záznam 0:36:33 - 0:40:01)

Důvodová zpráva
Aktualizace investičních akcí schválených na rok 2023.

Diskuze zahájena v 17:44:36

V 17:47:49 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martin Kořízek") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města bere na vědomí aktualizaci investičních akcí naplánovaných na rok 2023.

Hlasování

pro:
(13) Pavel Břicháček, David Krůta, Mgr. Bc. Daniel Fingr, Jaroslav Jörka, Ing. Martin Kořízek, Jaromíra
Galuščáková, Mgr. Martin Dytrych, Petr Hron, František Škrabal, Monika Kořízková, Radek Mráz, Jiří Adam,
Pavel Mach

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-57-1/23
zodpovídá: Kateřina Klasová
termín: IHNED (22. 3. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:48:04

15. Rozpočtové opatření č. 1/2023 (bod číslo 15)
Předkladatel: Ing. Martin Kořízek

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:48:12 (zvuk. záznam 0:40:09 - 0:41:40)

Diskuze zahájena v 17:48:12

V 17:49:26 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martin Kořízek") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města souhlasí s rozpočtovým opatřením č. 1/2023, které schválila rada města
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usnesením č. UR-18-2/23.

Hlasování

pro:
(13) Pavel Břicháček, Jaroslav Jörka, Mgr. Bc. Daniel Fingr, Jiří Adam, František Škrabal, Radek Mráz, Petr
Hron, Ing. Martin Kořízek, Monika Kořízková, Jaromíra Galuščáková, Mgr. Martin Dytrych, Pavel Mach,
David Krůta

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-58-1/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (8. 3. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:49:43

16. Změna rozpočtu sociálního fondu na rok 2023 (bod číslo 16)
Předkladatel: Ing. Martin Kořízek

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:50:00 (zvuk. záznam 0:41:57 - 0:43:18)

Důvodová zpráva
V souladu se schváleným statutem sociálního fondu (SF) je navrženo využít 200 tis. Kč z
nevyčerpaných prostředků předchozích let sociálního fondu na vybavení pracoviště pro
zaměstnance. Zůstatek SF k 31.12.2022 činí cca 457 tis. Kč. Navýšení je zohledněno v návrhu
rozpočtového opatření č. 2/2023.

Diskuze zahájena v 17:50:00

V 17:50:59 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martin Kořízek") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje navýšení čerpání sociálního fondu o 200 tis. Kč.
Upravený rozpočet SF: příjmy 526 250 Kč, výdaje 839 000 Kč.

Hlasování

pro:
(13) Pavel Břicháček, David Krůta, Mgr. Bc. Daniel Fingr, Pavel Mach, Mgr. Martin Dytrych, Jaroslav Jörka,
Ing. Martin Kořízek, Jaromíra Galuščáková, Petr Hron, František Škrabal, Jiří Adam, Radek Mráz, Monika
Kořízková

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-59-1/23
zodpovídá: Hana Turečková
termín: IHNED (22. 3. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:51:21

17. Změna závazného ukazatele (bod číslo 17)
Předkladatel: Ing. Martin Kořízek
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:51:29 (zvuk. záznam 0:43:26 - 0:44:56)

Důvodová zpráva
Schválený rozpočet města na rok 2023 uvádí z pohledu financování konkrétní položku 8115, která
však dle rozpočtové skladby není určena pro zhodnocování volných finančních prostředků a s tím
související převody mezi účty. Z tohoto důvodu je navrženo stanovit závazným ukazatelem položky
dle druhového třídění s označením 811x. Závazným ukazatelem by rovněž zůstala pol. 8124 určená
na uhrazené splátky dlouhodobých přijatých půjčených prostředků (splácení úvěru).

Navržená změna neznamená změnu schváleného objemu financování.

 Diskuze zahájena v 17:51:29

V 17:52:40 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martin Kořízek") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje změnu závazného ukazatele rozpočtu města na rok 2023 z pol.
8115 na pol. 811x z důvodu zhodnocování volných finančních prostředků. 

Hlasování

pro:
(13) Mgr. Martin Dytrych, Jaroslav Jörka, Pavel Břicháček, David Krůta, Ing. Martin Kořízek, Mgr. Bc. Daniel
Fingr, Pavel Mach, Jaromíra Galuščáková, Petr Hron, František Škrabal, Jiří Adam, Radek Mráz, Monika
Kořízková

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-60-1/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (8. 3. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:52:59

18. Rozpočtové opatření č. 2/2023 (bod číslo 18)
Předkladatel: Ing. Martin Kořízek

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:53:10 (zvuk. záznam 0:45:07 - 0:47:20)

Důvodová zpráva
Rozpočtové opatření (RO) zahrnuje navýšení příspěvku na provoz Městského kulturního střediska
(MěKS) dle vyúčtování akce "VÁNOČNÍ STROM 2022" a zároveň stanovuje účelový příspěvek MěKS
pro rok 2023 na pořádání pouti a "vánočního stromu" viz usnesení UR-3-1/23. Dále na
základě žádosti sportovní komise o převod nevyčerpaných (vrácených) dotačních prostředků z roku
2022 navyšuje výdaje na podporu sportu v roce 2023 s určením dle sportovní komise. Do RO je
zahrnuto navýšení čerpání prostředků ze sociálního fondu a navýšení výdajů v sociální oblasti z
důvodu poskytnutí daru, který byl schválen v roce 2022, a přesun prostředků na poskytnutí daru.

Diskuze zahájena v 17:53:10

V 17:55:08 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martin Kořízek") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2023 vč. změny závazného ukazatele pro
Městské kulturní středisko Úpice, v němž je zahrnut i účelově určený příspěvek ve výši 180 tis.
Kč na pořádání pouti a 60 tis. Kč na akci "vánoční strom 2023".
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Změna rozpočtu: příjmy = 0,00 Kč, výdaje = 368 597,00 Kč, financování = 368 597,00 Kč

Hlasování

pro:
(13) Jaroslav Jörka, Pavel Břicháček, Ing. Martin Kořízek, Mgr. Bc. Daniel Fingr, Pavel Mach, David Krůta,
Mgr. Martin Dytrych, Monika Kořízková, Jaromíra Galuščáková, František Škrabal, Jiří Adam, Radek Mráz,
Petr Hron

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-61-1/23
zodpovídá: Hana Turečková
termín: IHNED (22. 3. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:55:23

19. Výroční zpráva Města Úpice za r. 2022 (bod číslo 19)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:55:35 (zvuk. záznam 0:47:32 - 0:49:00)

Diskuze zahájena v 17:55:35

V 17:56:46 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Zastupitelstvo města schvaluje Výroční zprávu Města Úpice za r. 2022.
Zastupitelstvo města ukládá tajemnici Výroční zprávu Města Úpice za r. 2022 zveřejnit na úřední
desce a webových stránkách Města Úpice.

Hlasování

pro:
(13) Pavel Břicháček, Jaroslav Jörka, Mgr. Bc. Daniel Fingr, David Krůta, Ing. Martin Kořízek, Jaromíra
Galuščáková, Jiří Adam, Petr Hron, Pavel Mach, Mgr. Martin Dytrych, František Škrabal, Monika Kořízková,
Radek Mráz

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-62-1/23
zodpovídá: Šárka Bušinská
termín: IHNED (22. 3. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:57:03

20. Vyúčtování příspěvků na činnost a jednorázové příspěvky z
rozpočtu města Úpice pro rok 2022 v oblasti kulturní a sportovní
dle podmínek vyhlášených výzev (bod číslo 20)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:57:16 (zvuk. záznam 0:49:13 - 0:51:20)
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Důvodová zpráva
Všechny organizace předložily vyúčtování příspěvků na činnost a jednorázové aktivity realizované
v roce 2022 v daném termínu, vyjma níže uvedených organizací:

Autoklub Radeč z.s. (7ČS22 a 12JS22) – doručeno 7.2.2023;

Artmoving akademie z.s. (9ČS22) – doručeno 2.2.2023.

Sportovní výbor doporučuje pro letošní rok sankce za pozdě předložené vyúčtování neudělovat.

Kontrola vyúčtování části žádostí stále probíhá, finální schválení proběhne na následujícím zasedání
Zastupitelstva města. Veřejnoprávní smlouvy na rok 2023 budou s jednotlivými subjekty uzavřeny až
po finálním vypořádání připomínek k vyúčtování projektů za rok 2022.

Diskuze zahájena v 17:57:16

V 17:59:10 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Zastupitelstvo města bere na vědomí přehled vyúčtování příspěvků na činnost a jednorázové
aktivity realizované v roce 2022.

Hlasování

pro:
(13) Pavel Břicháček, Ing. Martin Kořízek, Jaromíra Galuščáková, Mgr. Martin Dytrych, Petr Hron, Jiří Adam,
Radek Mráz, David Krůta, Mgr. Bc. Daniel Fingr, Monika Kořízková, František Škrabal, Jaroslav Jörka, Pavel
Mach

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-63-1/23
zodpovídá: Šárka Bušinská
termín: IHNED (30. 4. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:59:23

21. Příspěvky na činnost a jednorázové příspěvky z rozpočtu města
Úpice pro rok 2023 v oblasti kulturní, sportovní a sociální dle
podmínek vyhlášených výzev (bod číslo 21)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:59:33 (zvuk. záznam 0:51:30 - 0:53:47)

Důvodová zpráva
Na základě projednání  příspěvků na jednání příslušných výborů a věcného hodnocení rada města
doporučuje zastupitelstvu schválit přidělení  navržených příspěvků.

Diskuze zahájena v 17:59:33

V 18:01:30 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Zastupitelstvo města bere na vědomí udělení příspěvků na činnost a jednorázovou aktivitu
v oblastech KULTURA a SPORT v souladu se schválením Rady města, s návrhem příslušných
výborů a se zněním Zásad pro poskytování příspěvků z rozpočtu města Úpice pro rok 2023 a
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zněním jednotlivých výzev k podání žádostí o příspěvek z rozpočtu města Úpice pro rok 2023:
 Příspěvek na činnost – KULTURA – 2023 – rozděleno 147 000,- Kč

Název organizace Částka přidělené
dotace (v Kč)

Příspěvek poskytován
v režimu de minimis

Svaz modelářů ČR Leteckomodelářský klub
Úpice 6 000,- NE

ZO Českého zahrádkářského svazu Úpice 8 000,- ANO

Spolek Radost při ZUŠ A.M. Buxton, Úpice 33 000,- NE

Městská hudba Úpice, z.s. 20 000,- NE

Chalupění, z.s. 45 000,- ANO

Klub loutkářů Úpice, z.s. 15 000,- NE

Junák – český skaut, středisko Araukarit Malé
Svatoňovice, z.s. 20 000,- NE

  Příspěvek na jednorázovou akci – KULTURA – 2023 – rozděleno 150 300,- Kč

Název organizace Částka přidělené
dotace (v Kč)

Příspěvek poskytován
v režimu de minimis

Chalupění, z.s. - Vánoční výstava 2023 15 000,- ANO

Chalupění, z.s. – Radečský rynek – dřevosochání,
jarmark a řemesla 2023 20 000,- ANO

Klub českých turistů, odbor Úpice – LAST SUMMER 25 000,- ANO

Klub loutkářů Úpice, z.s. - Loutková zahrada 12 600,- NE
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Klub loutkářů Úpice, z.s. - Rolnička 2023 11 200,- NE

Aleš Andrš - Pohádkový les 0,- nerelevantní

Jiří Peterka - Kouzlo zvuku - koncert 2023 21 000,- ANO

Jiří Peterka - Kouzlo zvuku - kultura 20 000,- ANO

Sdružení pro Vízmburk, z.s. - Vízmburské kulturní
léto 2023 20 000,- ANO

Hvězdárna v Úpici - Astronomický dětský den na
Hvězdárně v Úpici 5 500,- NE

Příspěvek na činnost – SPORT – 2023 – rozděleno 140 000,- Kč (pro schválení RM)

Název organizace Částka přidělené
dotace (v Kč)

Příspěvek poskytován
v režimu de minimis

Základní kynologická organizace 413-Úpice 10 000,- NE

Jednota Orel Úpice 20 000,- NE

Autoklub Radeč z.s. 45 000,- ANO

Šipkový klub Republika Úpice 20 000,- NE

MX-ENDURO Úpice v AČR 45 000,- ANO

Příspěvek na jednorázovou akci – SPORT – 2023 – rozděleno 500 000,- Kč
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Název organizace Částka přidělené
dotace (v Kč)

Příspěvek poskytován
v režimu de minimis

TJ Maratonstav Úpice, z.s. - Úpická desítka – 16.
ročník 20 000,- NE

TJ Maratonstav Úpice, z.s. – Běh do vrchu Janské
Lázně – Černá hora 30 000,- ANO

TJ Maratonstav Úpice, z.s. - Běh Dlouhými Záhony
50. ročník 15 000,- NE

TJ Maratonstav Úpice, z.s. - Zimní běžecká liga 30 000,- NE

Základní kynologická organizace 413-Úpice -
Pořádání akcí nad rámec pravidelné činnosti 10 000,- NE

Autoklub Radeč, z.s. – mobilní toalety do sezóny 2023 15 000,- ANO

Autoklub Radeč, z.s. - Ceny a poháry a na vyhlášení
vítězů 50 000,- ANO

Autoklub Radeč, z.s. – vysílačky do sezóny 2023 10 000,- ANO

Klub českých turistů, odbor Úpice – Turistické
soustředění Turistického oddílu mládeže 30 000,- NE

Klub českých turistů, odbor Úpice – Závod turistické
všestrannosti 10 000,- NE

TAJV, z.s. - Sportovní den mládeže s TAJV v Úpici – 3.
ročník 10 000,- NE

SK Sparta Úpice, z.s. -„Fotbal pro život“ 2023 25 000,- NE

SK Sparta Úpice, z.s. - Sportovní kemp mládeže 2023 26 590,- NE
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Název organizace Částka přidělené
dotace (v Kč)

Příspěvek poskytován
v režimu de minimis

TJ Sparta Úpice - Tenisový turnaj ČTS – babytenis O
pohár starosty Města Úpice 6 622,- NE

TJ Sparta Úpice - Tenisový turnaj ČTS – mladší
žákyně O pohár starosty Města Úpice 11 911,- NE

TJ Sparta Úpice - Tenisový turnaj ČTS – mladší žáci O
pohár starosty Města Úpice 11 911,- NE

TJ Sparta Úpice - Tenisový turnaj ČTS – starší žákyně
O pohár starosty Města Úpice 11 911,- NE

TJ Sparta Úpice - Tenisový turnaj ČTS – starší žáci O
pohár starosty Města Úpice 11 911,- NE

TJ Sparta Úpice - Tenisový turnaj ČTS – dorostenky O
pohár starosty Města Úpice 11 911,- NE

TJ Sparta Úpice - Tenisový turnaj ČTS – dorostenci O
pohár starosty Města Úpice 11 911,- NE

TJ Sparta Úpice - Tenisový turnaj ČTS – ženy O pohár
starosty Města Úpice 11 911,- NE

TJ Sparta Úpice - Tenisový turnaj ČTS – muži O pohár
starosty Města Úpice 11 911,- NE

TJ Sparta Úpice – Úpický tenisový turnaj Open 2023
O pohár starosty města Úpice singl (dvouhra) - debl
(čtyřhra)

20 000,- NE

MX-ENDURO ÚPICE v AČR – Poslední tankování
Úpice – Radeč 2023 20 000,- ANO
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Název organizace Částka přidělené
dotace (v Kč)

Příspěvek poskytován
v režimu de minimis

MX-ENDURO ÚPICE v AČR – O krále tratě MX-
ENDURO ÚPICE 2023 30 000,- ANO

TJ Sokol Úpice – Sportovní sokolský sportovní tábor
mládeže 40 000,- NE

TJ UŠO Královéhradecko sever, z. s. - Finále
mistrovství Severovýchodních Čech 6 500,- NE

Zastupitelstvo města schvaluje udělení příspěvků na činnost pro akce nad 50 000,- Kč v oblasti
SPORT v souladu s návrhem příslušných výborů, se zněním Zásad pro poskytování příspěvků
z rozpočtu města Úpice pro rok 2023 a zněním jednotlivých výzev k podání žádostí o příspěvek
z rozpočtu města Úpice pro rok 2023:
Příspěvek na činnost – SPORT – 2023 – rozděleno 860 000,- Kč

Název organizace Částka přidělené
dotace (v Kč)

Příspěvek poskytován
v režimu de minimis

TJ Maratonstav z.s. 120 000,- ANO

KČT, odbor Úpice 80 000,- NE

SK Sparta Úpice 276 000,- ANO

TJ Sparta Úpice 300 000,- ANO

TJ Sokol Úpice 84 000,- NE

 
Zastupitelstvo města pověřuje správní odbor vypracováním veřejnoprávních smluv o udělení
příspěvků z rozpočtu města Úpice pro akce s dotací nad 50 000,- Kč.

Hlasování

pro:
(13) David Krůta, Radek Mráz, Mgr. Martin Dytrych, Ing. Martin Kořízek, Pavel Mach, Petr Hron, Pavel
Břicháček, Jaromíra Galuščáková, Jaroslav Jörka, Mgr. Bc. Daniel Fingr, Jiří Adam, František Škrabal,
Monika Kořízková
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proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-64-1/23
zodpovídá: Šárka Bušinská
termín: IHNED (30. 6. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:01:50

22. Veřejnoprávní smlouvy pro výkon přenesené působnosti v
agendě přestupků (bod číslo 22)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:01:58 (zvuk. záznam 0:53:55 - 0:55:47)

Důvodová zpráva
Město Úpice má uzavřenou veřejnoprávní smlouvu pro výkon přenesené působnosti v agendě
přestupků se třemi okolními obcemi – Velké Svatoňovice a Markoušovice, Maršov u Úpice a
Batňovice. V roce 2022 došlo k výraznému nárůstu přestupkové agendy (o cca 50%).Podíl
oznámených přestupků z okolních obcí je malý, ovšem velmi časově (10 a více hodin) i finančně
náročný (1590 Kč bez DPH za 1 hodinu právních služeb + náklady na poštovné 90 Kč dopis a
hodinový plat pracovníka). Při platbě obce 1500 Kč za řešení 1 přestupku se tyto služby pro okolní
obce jeví jako velmi nehospodárné.

Rada města doporučila z ekonomických a personálních důvodů přistoupit k výpovědi veřejnoprávních
smluv.

Diskuze zahájena v 18:01:58

V 18:03:35 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Zastupitelstvo města rozhodlo přistoupit k výpovědi veřejnoprávních smluv o výkonu přenesené
působnosti podle zákona č. 250/2016 Sb., o odpovědnosti za přestupky a řízení o nich, s
obcemi Velké Svatoňovice, Batňovice a Maršov u Úpice.
Zastupitelstvo města ukládá starostovi zajistit vypovězení veřejnoprávních smluv a informovat
dotčené obce.

Hlasování

pro:
(13) Pavel Břicháček, David Krůta, Jaroslav Jörka, Mgr. Bc. Daniel Fingr, Ing. Martin Kořízek, Pavel Mach,
Mgr. Martin Dytrych, Radek Mráz, Jiří Adam, Petr Hron, Jaromíra Galuščáková, Monika Kořízková, František
Škrabal

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-65-1/23
zodpovídá: Petr Hron
termín: IHNED (31. 3. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:03:50
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23. Zprávy kontrolního výboru (bod číslo 23)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:03:59 (zvuk. záznam 0:55:56 - 0:56:46)

Diskuze zahájena v 18:03:59

V 18:04:31 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Zastupitelstvo města bere na vědomí výsledky kontrol kontrolního výboru.

Hlasování
pro: (12) Pavel Břicháček, David Krůta, Jaroslav Jörka, Mgr. Martin Dytrych, Pavel Mach, Ing. Martin Kořízek,

Mgr. Bc. Daniel Fingr, Radek Mráz, Jaromíra Galuščáková, Jiří Adam, Monika Kořízková, Petr Hron
proti (0)
zdržel se: (1) František Škrabal
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-66-1/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (8. 3. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:04:49

24. Kontrola finančního výboru (bod číslo 24)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:05:01 (zvuk. záznam 0:56:58 - 0:58:39)

Důvodová zpráva
Na zasedání Rady města byl podán požadavek na kontrolu využití grantů a příspěvku na činnost pro
SK Sparta Úpice.

Diskuze zahájena v 18:05:01

V 18:06:20 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Zastupitelstvo města ukládá finančnímu výboru kontrolu čerpání grantů a příspěvku na činnost za
rok 2022 sportovním oddílem SK Sparta Úpice.

Hlasování
pro: (11) Jaroslav Jörka, David Krůta, Mgr. Bc. Daniel Fingr, Pavel Mach, Jaromíra Galuščáková, Ing. Martin

Kořízek, Monika Kořízková, Radek Mráz, František Škrabal, Pavel Břicháček, Petr Hron
proti (0)
zdržel se: (2) Mgr. Martin Dytrych, Jiří Adam
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-67-1/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (8. 3. 2023)
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:06:42

25. Veřejnosprávní kontrola (bod číslo 25)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:06:53 (zvuk. záznam 0:58:50 - 1:03:56)

Důvodová zpráva
Jednou z povinnosti starosty je provést interní audit příspěvkových organizací. Tyto kontroly se
provádějí každý rok, jen v době covidových opatření byly kontroly rozděleny do dvou let. V loňském
roce se nám podařilo sehnat novou auditorku. Větší města toto řeší vlastním zaměstnancem na
interní audity, bohužel je velice těžké sehnat externího  auditora pro naše město s jedenácti
příspěvkovými organizacemi. Paní Zajícová provedla interní audity za rok 2021. Velice profesionální
přístup a dobrá spolupráce i s konzultacemi při nápravách mě vede k požadavku uzavřít smlouvu
právě s p. Zajícovou na interní audity za rok 2022.

Diskuze zahájena v 18:06:53

K tomuto bodu se vyjádřili: Mgr. Martin Dytrych, Jiří Adam, Petr Hron, Ing. Martin Kořízek

V 18:11:43 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Zastupitelstvo města schvaluje uzavřením smlouvy s Ing. Jaromírou Zajícovou, IČO 04474066, na
provedení veřejnosprávní kontroly v r. 2023 bez výběrového řízení.

Hlasování

pro:
(13) Pavel Břicháček, Mgr. Martin Dytrych, David Krůta, Jaromíra Galuščáková, Jiří Adam, Pavel Mach,
František Škrabal, Jaroslav Jörka, Mgr. Bc. Daniel Fingr, Radek Mráz, Petr Hron, Ing. Martin Kořízek,
Monika Kořízková

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-68-1/23
zodpovídá: Petr Hron
termín: 1. 6. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:11:59

26. Závazný ukazatel, rezerva na investice (bod číslo 26)
Předkladatel: Ing. Martin Kořízek

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:12:05 (zvuk. záznam 1:04:02 - 1:13:59)

Důvodová zpráva
V důsledku vysoké inflace je těžké predikovat investiční náklady za jednotlivé investice v rozpočtu.
Případný rozdíl mezi schváleným rozpočtem a poptanou cenou je dnes také nutné schvalovat ZM.

Z důvodu flexibilního schvalování akcí realizovaných majetkovým odborem navrhuje RM zřízení
závazného ukazatele - rezervy na tyto akce. Rezerva by byla vytvořena z volných finančních
prostředků.

 Diskuze zahájena v 18:12:05
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K tomuto bodu se vyjádřili: Mgr. Martin Dytrych, Ing. Martin Kořízek

V 18:21:44 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martin Kořízek") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje nový závazný ukazatel, a to rezervu ve výši 3 000 000 Kč, na kterou
budou použity volné finanční prostředky.
Zastupitelstvo města schvaluje doplnění rozpočtového opatření č. 2/2023 o rezervu 3 000 000 Kč a
navýšení financování o  tutéž částku.
Zastupitelstvo města vymezuje radě města kompetence k provádění rozpočtových opatření
v rozsahu, kdy rada města může z této rezervy převádět prostředky do jiných závazných ukazatelů a
z těchto provádět jejich čerpání.

Hlasování

pro:
(13) Jaroslav Jörka, David Krůta, Mgr. Martin Dytrych, Mgr. Bc. Daniel Fingr, Pavel Mach, Ing. Martin
Kořízek, Petr Hron, Jaromíra Galuščáková, Jiří Adam, Monika Kořízková, František Škrabal, Pavel Břicháček,
Radek Mráz

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-69-1/23
zodpovídá: Hana Turečková
termín: 31. 3. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:22:02

27. Vybudování kanalizace a modernizace inženýrských sítí a
infrastruktury městské části Radeč (bod číslo 27)
Předkladatel: Ing. Martin Kořízek

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:22:10 (zvuk. záznam 1:14:07 - 1:21:40)

Důvodová zpráva
Záměr: Vybudování kanalizace a současná modernizace inženýrských sítí a dobudování
infrastruktury městské části Radeč. Záměr je načasován a předjednán s následnou rekonstrukcí
silnice č. III/3012 financovanou KHK.

 Investice bude rozdělena na jednotlivé etapy

1. etapa: vybudování hlavního kanalizačního řádu pod silnicí III/3012 se souběžným vybudováním:

Nové VO

Nové chodníky a oprava stávajících

Rekonstrukce vodovodního řádu  

Rekonstrukce povrchu silnice č. III/3012. Investor SS KHK

2. etapa: boční přivaděče (např. Jiskrova ul.)

3. etapa: od křižovatky na Trutnov směr Hajnice  

 Podklady pro rozhodnutí:

Geologický průzkum – hlavní závěry
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Studie ERV s.r.o.: Posouzení variant řešení odkanalizování obce a provozně-ekonomické posouzení
projektu – hlavní závěry, vyhodnocení variant řešení (tlaková a gravitační) a varianty materiálu

Studie odkanalizování městské části Radeč z roku 2007

Studie obnovy vodovodního řádu z roku 2022

 Plán pracovního projednání výběru řešení:

V průběhu března bude svoláno mimořádné pracovní zasedání ZM s body jednání:

1) Představení jednotlivých variant řešení

2) Závěry poradních orgánů:

stavební a rozvojové komise

finančního výboru

pracovní skupiny MěÚ a MěVAK

3) Diskuze

4) Schválení konkrétní varianty řešení a harmonogramu

 Časový a finanční plán:

Finanční plán (financování – úvěr, dotace, cena V-S)

Časový plán – etapy

 

Diskuze zahájena v 18:22:10

K tomuto bodu se vyjádřili: Mgr. Martin Dytrych, Jiří Adam, Klasová, Pavel Mach, klasová

V 18:29:30 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martin Kořízek") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města  bere na vědomí záměr vybudování kanalizace a modernizace inženýrských
sítí a infrastruktury městské části Radeč.
Zastupitelstvo města schvaluje vypsání výběrového řízení na zpracování projektové dokumentace
na vybudování kanalizace a obnovy vodovodního řadu.   

Hlasování

pro:
(13) Jaromíra Galuščáková, Pavel Břicháček, Petr Hron, František Škrabal, Mgr. Martin Dytrych, David
Krůta, Jiří Adam, Jaroslav Jörka, Ing. Martin Kořízek, Radek Mráz, Mgr. Bc. Daniel Fingr, Pavel Mach,
Monika Kořízková

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-70-1/23
zodpovídá: Kateřina Klasová
termín: 22. 3. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:29:43
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28. Náhrada mzdy nebo platu; rozsah doby nezbytně nutný k
výkonu funkce (bod číslo 28)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:29:49 (zvuk. záznam 1:21:46 - 1:22:50)

Důvodová zpráva
§ 71 zákona o obcích:  Neuvolněnému členovi zastupitelstva obce poskytne zaměstnavatel pro výkon
funkce pracovní volno s náhradou mzdy nebo platu; rozsah doby nezbytně nutný k výkonu funkce
určí obec. Náhradu mzdy nebo platu, včetně odpovídající částky pojistného na sociální zabezpečení a
příspěvku na státní politiku zaměstnanosti a pojistného na veřejné zdravotní pojištění podle
zvláštních právních předpisů 50), uhradí obec zaměstnavateli.

Dle znění § 71 obec určí rozsah doby nezbytně nutný pro výkon funkce neuvolněného zastupitele pro
možnost zaměstnavatele zastupitele požádat o náhradu mzdy nebo plat. 

Rada města rozsah projednala a doporučuje zastupitelstvu stanovit 2 hodiny jako dobu nezbytně
nutnou pro výkon funkce neuvolněného zastupitele a to v době konání veřejného zasedání
zastupitelstva.

Diskuze zahájena v 18:29:49

V 18:30:43 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Zastupitelstvo města určuje jako dobu nezbytně nutnou pro výkon funkce neuvolněného
zastupitele 2 hodiny v čase konání veřejného zasedání zastupitelstva.

Hlasování

pro:
(13) Pavel Břicháček, Ing. Martin Kořízek, Petr Hron, David Krůta, Radek Mráz, Jaromíra Galuščáková, Jiří
Adam, Mgr. Martin Dytrych, Jaroslav Jörka, Mgr. Bc. Daniel Fingr, Monika Kořízková, František Škrabal,
Pavel Mach

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-71-1/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (8. 3. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:30:53

29. Pracovní porady zastupitelů (bod číslo 29)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:31:46 (zvuk. záznam 1:23:43 - 1:25:20)

Důvodová zpráva
Dle zákona o obcích rada města připravuje jednání zastupitelstva: projednává všechny body, které
jsou předkládány zastupitelstvu, určuje variantní řešení, korekce změny... Zastupitelům jsou
předkládány hotové radou připravené a schválené body. V minulém volebním období, kdy rada
nepracovala, měly pracovní porady zastupitelstva smysl a vlastně suplovaly práci rady města(určení
variant, korekce...) a jednalo se o přípravu veřejného zasedání zastupitelstva.
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Efektivnější způsob porad ZM se jeví porady ke konkrétním otázkám v případě potřeby.

Rada města toto doporučuje.

Diskuze zahájena v 18:31:46

V 18:33:04 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petr Hron") v tomto
znění:

Zastupitelstvo města ukládá starostovi svolávat porady zastupitelů ke konkrétním bodům v
případě potřeby.

Hlasování

pro:
(13) Pavel Mach, Mgr. Martin Dytrych, Jaroslav Jörka, Jaromíra Galuščáková, Radek Mráz, Petr Hron, Mgr.
Bc. Daniel Fingr, Monika Kořízková, Pavel Břicháček, Ing. Martin Kořízek, František Škrabal, David Krůta,
Jiří Adam

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-72-1/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (8. 3. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:33:23

30. Parkovací automaty - zhodnocení 1.měsíce provozu (bod číslo
30)
Předkladatel: Petr Hron

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:33:28 (zvuk. záznam 1:25:25 - 1:31:58)

Důvodová zpráva
Zhodnocení fungování parkovacích automatů po 1 měsíci provozu.

Z prodeje parkovacích automatů Město do 28.2.2023 získalo cca 330 tisíc Kč. Bylo prodáno 59
rezidentních karet, 16 karet pro podnikatele, 9 zaměstnaneckých karet a 84 karet pro veřejnost.

Z hotovostních plateb nejvíce lidé využívali pro parkování prostor bývalého autobusového nádraží. Za
parkování bylo v automatu vybráno cca 5500 Kč, na ostatních automatech bylo vybráno cca 1700 Kč
na každém z nich. Pro parkování 1/2 hodiny zdarma nejvíce lidé využívají parkování před
poliklinikou. Pro parkování s parkovacími kartami je nejvíce využíváno parkoviště v ul. Plickova. Na
náměstí TGM se snaží lidé zaparkovat jak bez parkovací karty tak i bez lístku. Na kontrolu na
náměstí se bude MP zaměřovat. 

Platebními kartami bylo za parkování vybráno cca 5000 Kč za všechny automaty.

MP zatím kontroly parkování řeší domluvou, snaží se veřejnost upozorňovat na změny v parkování a
na nutnost zaplatit za parkování. Toto "přechodné" období ale končí a MP bude již od poloviny
března parkování pokutovat.

Diskuze zahájena v 18:33:28

K tomuto bodu se vyjádřili: František Škrabal, Jiří Adam, Ing. Martin Kořízek

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 30 - Parkovací automaty - zhodnocení
1.měsíce provozu na vědomí.
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:40:01

V 19:02:01 odešel Mgr. Martin Dytrych, přítomno 12 zastupitelů.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(12) Petr Hron, Ing. Martin Kořízek, Jaromíra Galuščáková, Jiří Adam, Monika
Kořízková, Jaroslav Jörka, Mgr. Bc. Daniel Fingr, David Krůta, Pavel Mach, František
Škrabal, Pavel Břicháček, Radek Mráz

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (3) MUDr. Marie Matysková, Lenka Procházková, Mgr. Martin Dytrych

Jednání ukončeno 08.03.2023 v 19:02:02
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Ověřeno ověřovateli:

1)   9. 3. 2023 09:05 Ing. Martin Kořízek   

2)   9. 3. 2023 10:30 Pavel Mach   

 

Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
  

Místostarosta(ka):
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